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الهه و سهیلا منصوریان در رویارویی ناگزیر

این یک مبارزه خواهرم نیستی!

عصبانیت پپ از داور؛ فقط گفتم »متئو، گل بود«

خواهران منصوریان برای پوشیدن پیراهن تیم 
ملی در بازی های آسیایی باید با یکدیگر مبارزه کنند.
بار برگزار  بازی های آسیایی هر ۴ سال یک 
ورزشکاران  برای  هم  بالایی  اهمیت  از  و  می شود 
زنان  بخش  در  و  ووشو  رشته  در  است.  برخوردار 
مسابقات به ۲ وزن محدود می شود؛ در حالی که 
در بخش مردان بازی های آسیایی ۴ وزن را در دل 
خود جای داده است. این محدودیت ها باعث شده 
تا خواهران منصوریان که در سال های اخیر ستاره 
با  مبارزه  گرفتند، چالش  لقب  ایران  ووشوی  های 

یکدیگر را هم بچشند.
مسابقات انتخابی تیم ملی ووشو جهت حضور 
در بازی های آسیایی ۲۰۱۸ چند روز قبل برگزار 
منصوریان«  »الهه  کیلوگرم   ۵۲ وزن  در  که  شد 
به  حریفان  بر  غلبه  با  منصوریان«  »سهیلا  و 
»شهربانو  نیز  کیلوگرم   ۶۰ وزن  در  رسیدند.  اردو 

منصوریان« و »صدیقه دریایی« اردونشین شدند.
برای  ووشکار  نفر، ۲  این ۴  میان  از  باید  حالا 
شرکت در بازی های آسیایی انتخاب شوند. در وزن 
۵۲ کیلوگرم الهه و سهیلا منصوریان باید در اردوهای 
تیم ملی با یکدیگر مسابقه بدهند تا برنده ۲ مبارزه از 
۳ مسابقه در نهایت راهی جاکارتا شود.رویارویی این 
۲ خواهر در انتخابی تیم ملی اتفاق جالبی را رقم زد و 
بهانه ای شد تا با آنها دقایقی همکلام شویم. در ادامه 
مشروح صحبت های سهیلا و الهه منصوریان را در 

گفت و گو با خبرنگار »ورزش سه« می خوانید.
سهیلا منصوریان: قطعا شانس من از الهه 

بیشتر است
الهه  از  دیرتر  سال  چند  که  کوچکتر  خواهر 
وارد ووشو شده، از انگیزه بالاتری نسبت به خواهر 
بزرگتر برخوردار است. سهیلا منصوریان که ۴ سال 
را  آسیایی  های  بازی  الهه،  با  مصاف  در  هم  قبل 
گوید:  می  انتخابی  مسابقات  درباره  داد،  دست  از 

بازی های آسیایی در بخش زنان فقط  »متاسفانه 
در ۲ وزن برگزار می شود و این محدودیت زیادی 
را برای ووشوکاران ایجاد می کند. خدا را شکر در 
انتخابی نخست من و الهه توانستیم تمامی حریفان 
خود را شکست دهیم و به اردوی تیم ملی برسیم. 
حالا ما ۲ نفر با یکدیگر رقیب هستیم و حدود ۱۵ 
روز دیگر مسابقه انتخابی داریم تا از بین ما یک نفر 
انتخابی  مسابقه  شود.  اعزام  آسیایی  های  بازی  به 

دوم به صورت ۲ از ۳ برگزار می شود.«
انگیزه های خودش می  وی همچنین درباره 
افزاید: »من در ۲ سال اخیر با انگیزه حضور موفق 
در بازی های آسیایی تمرین کردم و تا چندی پیش 
هم که در لیگ چین بودم. خدا را شکر نتایج خوبی 
با  هم  را  انتخابی  آخر  مرحله  باید  اما  گرفتم؛  هم 
برد پشت سر بگذارم. ما ۴ سال قبل هم با یکدیگر 
رقیب بودیم که در نهایت الهه به بازی های آسیایی 
فرقی  هم  خیلی  گرفت.  هم  خوبی  نتیجه  و  رفت 

نمی کند کدام یک به مسابقات برویم چون بالاخره 
۲ خواهر هستیم. از همین حالا می گویم امیدوارم 
کسی برنده انتخابی شود که در نهایت پرچم ایران 

را در بازی های آسیایی بالا ببرد.«
که  سوال  این  به  پاسخ  در  منصوریان  سهیلا 
می  خیر،  یا  داند  می  بیشتر  را  خودش  شانس 
با  دانم.  می  بیشتر  را  خودم  شانس  »قطعا  گوید: 
می  محسوب  من  مربیان  الهه  و  شهربانو  اینکه 
اما من از مدت ها قبل خودم را آماده این  شوند؛ 
مسابقات کردم. تا به حال نتوانستم در این بازی ها 
حضور پیدا کنم و می دانم که رویداد مهمی است. 
الهه  البته  بار قرعه به نام من بیفتد.  امیدوارم این 
تواند  نمی  کسی  و  است  چغری  و  سخت  بازیکن 
برنده این مسابقه را پیش بینی کند. ما با هم کری 
خوانی هم داریم؛ اگرچه با سبک مبارزه هم کاملا 
آشنا هستیم. بیشتر از همه من با الهه تمرین کردم 
این  برعکس  اگرچه  دارم؛  خوبی  شناخت  او  از  و 

اتفاق هم درباره من صدق می کند.«
 الهه منصوریان: 

سهیلا زیاد کری می خواند
خواهر بزرگتر که سابقه کسب ۲ مدال برنز و نقره 
را در دوره های قبلی بازی های آسیایی در کارنامه 
دارد، این بار هدفش را کسب مدال طلای این مسابقات 
قرار داده است؛ اگرچه قبل از اعزام سد محکمی مثل 
خواهرش را پیش رو دارد. الهه منصوریان با اشاره به 
تکرار این مبارزه بعد از ۴ سال می گوید: »۴ سال 
پیش در انتخابی با سهیلا روبرو شدم؛ اما در نهایت او 
انصراف داد که من به مسابقات اعزام شوم. آن موقع 
سهیلا گفت کم تجربه است و بهتر است من به این 
رقابت ها بروم. امسال اما شرایط متفاوت است و همه 
با هم  برابر هستیم. در لیگ چین  با یکدیگر  جوره 
بودیم و سهیلا هم از آمادگی بالایی برخوردار است. به 
هر حال بازی های آسیایی اهمیت بالایی دارد و هر دو 
دوست داریم در این رقابت ها باشیم و کوتاه هم نمی 
آییم.« وی در پاسخ به این سوال که شانس خودش 
را بیشتر می داند یا خواهرش، می افزاید: »سهیلا از 
من جوان تر است و روحیه بالایی دارد. او مقابل من 
خیلی خوب بازی می کند و چیزی معلوم نیست. 
شاید تجربه من بیشتر باشد؛ اما سهیلا هم آمادگی 
بالایی دارد. با این حال اگر من انتخاب شوم و بروم؛ 

مطمئن باشید طلا می گیرم.«
الهه منصوریان در پایان می گوید: »اگر تعداد 
اوزان ووشوی زنان در بازی های آسیایی بیشتر بود، 
می توانستیم هر ۳ خواهر با هم به این رقابت ها 
اعزام شویم. متاسفانه نمی خواهند در ووشو خیلی 
قبل  از  شرایط  این  حال  این  با  شود.  توزیع  مدال 
سهیلا  بگیریم.  قرار  هم  مقابل  مجبوریم  و  بوده 
با  البته دوستانه  برای من کری می خواند.  خیلی 
هم بازی کردیم که یک بار من پیروز شدم و یک 

بار هم سهیلا.«

منچسترسیتی در حالی با نتیجه ۲ بر یک مغلوب لیورپول شد 
که می توانست نیمه اول را با برتری ۲ بر صفر راهی رختکن شود، اما 
داور اسپانیایی گل لروی سانه را نپذیرفت تا شاگردان پپ با برتری 
یک بر صفر نیمه اول را به پایان ببرند. سرمربی کاتالان من سیتی هم 
بین دو نیمه اعتراضش به تصمیم داور را نشان داد که همین باعث شد 
تا متئو لاهوس، داور بازی او را از روی نیمکت اخراج کند. گواردیولا 
در مورد کارت قرمزی که هوطنش بین دو نیمه به او داد، گفت: » 
به داور گفتم که گل سانه صحیح بود و میلنر )هافبک لیورپول( به او 
پاس داد. من گفتم که گل ما صحیح بود و به همین خاطر داور من 
را از کنار زمین اخراج کرد. بازی با نتیجه ۲ بر صفر در پایان نیمه 
اول می توانست شکلی متفاوت به خود بگیرد. من به لاهوس توهین 
نکردم و تنها گفتم »متئو! گل بود«. به او گفتم که »پاس گل را میلنر 
داد« که او هم در پاسخ گفت »پاس را میلنر داد؟«، که من هم پاسخ 
دادم »بله پاس از میلنر بود و با این شرایط آفساید نبود«. وقتی هم 
با برتری ۲ بر صفر مقابل تیمی همچون لیورپول به رختکن بروید، 

اوضاع می تواند متفاوت باشد. نیمه دوم هم گل فوق العاده ای از محمد 
صلاح خوردیم و مجبور شدیم شیوه بازی مان را تغییر دهیم.«

 »خاص« خطاب کردن داور اسپانیایی: »از زمانی که در اسپانیا 
کار می کردم، لاهوس را می شناسم، می توانستم تصور کنم که چنین 
قضاوتی داشته باشد. من خیلی مؤدبانه حرفم را زدم. حق با من بود. 
متئو لاهوس انسانی خاص است و دوست دارد متفاوت و خاص باشد. 
او داوری است که دوست دارد احساس متفاوت بودن داشته باشد. به 
هر حال اخراج من درست نبود چون حرف اشتباهی نزدم.  گل اول 
لیورپویل در بازی رفت که توسط محمد صلاح به ثمر رسید، آفساید 
بود و همین چیزها در چنین بازی های بزرگی تأثیرگذار است. گلی هم 
که گابریل ژسوس در آنفیلد به ثمر رساند، آفساید نبود و روی رحیم 
استرلینگ هم خطای پنالتی صورت گرفت. همین چیزهاست که در 
نتیجه نهایی تأثیر می گذارد. با همه اینها می خواهم تبریکی ویژه به 
لیورپول بابت صعود به مرحله نیمه نهایی لیگ قهرمان اروپا بگویم و 
امیدوارم در دور بعد رقابت ها از فوتبال انگلیس دفاع کنند. لیورپول 

به  با شایستگی  آنها  بالایی دارد.  تیمی سطح بالاست و مربی سطح 
نیمه نهایی صعود کردند. ما ۱۰ماه شگفت انگیز داشتیم و اکنون باید 
خودمان را به لحاظ روحی برای ۶بازی باقی مانده در لیگ برتر انگلیس 

آماده کنیم. روند پیروزی بخش ۱۰ماهه ما استثنایی بوده است.«

لیگ برتر
گواردیولا و اشاره به رئال برای انتقاد 

به داوری
پپ گواردیولا مقابل یورگن کلوپ دبل شد 

و از لیگ قهرمانان کنار رفت.
لیورپول  به   ۰-۳ را  رفت  بازی  که  سیتی 
مغلوب شد  نیز ۲-۱  زمین خود  در  بود،  باخته 

و نتوانست به نیمه نهایی چمپیونزلیگ برسد.
دلیل  به  بازی  نیمه  دو  بین  گواردیولا 
اعتراض به داور بازی »متئو لاهوس« اخراج شد. 
داور  اشتباه  با  که  بود  سانه  گل  به  او  اعتراض 

پذیرفته نشد.
بازی ضمن  از  پس  خبری  نشست  در  پپ 
اعتراضاتی که به داور مسابقه داشت، به رئال هم 
اشاره کرد و گفت:» لاهوس سال گذشته در بازی 
با موناکو یک پنالتی مسلم روی آگوئرو را نگرفت 
و در حذف ما دخیل بود. چنین تصمیماتی در 

این سطح از بازی ها تفاوت ها را رقم می زند.
و  رئال  بازی  در  گذشته  فصل  مثال  برای 
بایرن، ویدال به اشتباه از سوی داور اخراج شد 
و  داشت  دست  در  را  بازی  بایرن  که  حالی  در 
هر لحظه احتمال به گل رسیدن این تیم وجود 
روند  ویدال،  اشتباه  اخراج  از  پس  ولی  داشت 

بازی تغییر کرد و رئال پیروز شد.«

بوندس لیگا
 هواداران گلادباخ و  
بازگشت لوسین فاوره 

آینده  فصل  برای  فاوره  زیاد  احتمال  به 
سرمربی گری دورتموند را عهده دار خواهد بود.

با فعال شدن بند جدایی قرارداد لوسین فاوره از 
نیس، حال هواداران گلادباخ نیز خواهان حضور 

دوباره او در تیمشان هستند.
و  گلادباخ  تیم های  دیدار  جریان  در 
بروسیا  در  حاضر  هوادار  هزار   ۵۰ هرتابرلین، 
پارک خواهان بازگشت فاوره به تیمشان شدند. 
از   7۵ دقیقه  تا  خانگی  دیدار  این  در  گلادباخ 
رقیبش عقب بود؛ آمدن تورگان هازارد به بازی 
و دبل او در ۴ دقیقه پیروزی را برای گلادباخ به 

ارمغان آورد.
خواست هواداران ناراضی گلادباخ در جریان 
بازی، واکنش مدیر ورزشی باشگاه، مکس ابرل را 

در پی داشت:
است  ممکن  زمان  یک  در  فاوره  بازگشت 
قابل تصور باشد. لوسین کار بزرگی در گلادباخ 
کار  او  با  عالی  بسیار  همواره  من  داد.  انجام 
دوران  ما  اما  داشت  وجود  هم  انتقاداتی  کردم. 

فوق العاده ای گذراندیم.
سرمربی کنونی نیس، طی سال های ۲۰۱۱ 
تا ۲۰۱۵ سکان هدایت گلادباخ را بر عهده داشت 

و توانست این تیم را به اوج برساند.
به  مونیخ  بایرن  و  دورتموند  بروسیا  از 
قرارداد  می شود.  یاد  فاوره  مشتریان  عنوان 
کنونی دیتر هکینگ نیز تا ۲۰۱9 با بروسین ها 

اعتبار دارد.

لالیگا
 بوسکتس: این بدترین 

شکست عمر من بود
سرخیو بوسکتس، هافبک بارسلونا، شکست 
را  چمپیونزلیگ  از  حذف  و  رم  مقابل  تیمش 
در  بارسا  کرد.  توصیف  عمرش  شکست  بدترین 
دیدار رفت، ۴-۱ مقابل رم به پیروزی رسیده بود 
و با خیالی راحت پا به رم گذاشته بود. با این حال، 
ناپذیر  شکست  لالیگا  در  که  والورده  شاگردان 
هستند، با ۳ گل مغلوب شدند تا از چمپیونزلیگ 
حذف شوند. پس از بازی، بوسکتس این شکست 
را بدترین شکست عمرش دانست. او گفت:« این 
شکست احتمالا بدترین شکست عمرم بود زیرا 
خیلی بد باختیم، به خصوص با توجه به نتیجه 
دیدار رفت و فصل خوبی که پشت سر گذاشته 
بازی های  ترین چیز،  نهایت، مهم  در  ولی  ایم. 
سر  پشت  را  خوبی  فصل  است.  ما  روی  پیش 
گذاشته ایم ولی متاسفانه امروز نتوانستیم روند 
خوبی داشته باشیم و حالا از چمپیونزلیگ حذف 
شده ایم. راستش را بخواهید خیلی دشوار است. 
شب تلخی بود و فراموش کردنش سخت خواهد 
بود. آنها ما را به جایی که می خواستند بردند و 

نتیجه خیلی خوبی هم گرفتند.«

سری آ
ژکو: خوشحالم در رم ماندم

از پیروزی ۰-۳  ادین ژکو، ستاره رم، پس 
های  بازی  هنوز  که  کرد  تاکید  بارسا،  مقابل 

بهتری از تیمش در راه است.
باز کرد و یک  بار دروازه بارسا را  ژکو یک 
پنالتی گرفت تا نقش مهمی در بازگشت این تیم 
و جبران شکست ۴-۱ دیدار رفت در مرحله یک 
باشد. داشته  اروپا  قهرمانان  لیگ  نهایی  چهارم 
او در پایان بازی گفت:« حالا می توانم در نیمه 
آن  جبران  کنم.  بازی  هم  چمپیونزلیگ  نهایی 
شکست راحت نبود اما من در رم ماندم )ژکو در 
داد  ترجیح  اما  پیشنهاد داشت  از چلسی  ژانویه 
اینجا  که  و خیلی خوشحالم  بماند(  المپیکو  در 
هستم. فکر می کنم باشگاه هم خوشحال باشد.«
ماندن  برای  که  این سوال  به  پاسخ  در  ژکو 
در رم، چه پیشنهادی از سوی چلسی را رد کرد، 
پول  نکنیم.  مورد صحبت  این  در  بیایید  گفت:« 
اهمیتی ندارد.این بهترین نتیجه بود اما شاید هنوز 
بازی های بهتری در راه باشد. این نشان داد که ما 
می توانیم مقابل هر تیمی بازی کنیم زیرا بارسا تیم 
بسیار قدرتمندی است. ما سه گل به آنها زدیم و می 
توانستیم گل های بیشتری هم بزنیم.هرگز ندیده 
بودم که بارسا تا این اندازه به مشکل بخورد. ما از 
دقیقه یک آنها را پرس کردیم. وقتی پاتریک شیک 
و راجا ناینگولان نزدیک به من بازی می کردند، کار 
برای من راحت تر بود. زیرا فضای بیشتری برای من 
ایجاد می کرد و باعث جابجایی دفاع آنها می شد. 
این اولین بار بود که ما با سه مدافع بازی می کردیم 
و فوق العاده بازی کردیم. من ازاین سیستم خیلی 

راضی بودم.«
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